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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e a közel jövőben a Közszolgálati 
Érdekegyeztető Fórum összehívását, hogy a szakszervezetek is tudjanak élni törvény adta 
jogaikkal?" 

Dr. Gulyás Gergely Miniszter Úr részére

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudomásunkra jutott, hogy a Közszolgálati Érdekegyeztető Fórum (KÉF) szakszervezeti oldalát 
alkotó ágazati szakszervezetek már két alkalommal is kezdeményezték Önnél a KÉF plenáris 
ülésének összehívását - mindmáig eredménytelenül. A KÉF annak ellenére nem került összehívásra,
hogy Önök több, a közigazgatásban dolgozók munkafeltételeit alapvetően érintő törvényjavaslatot 
nyújtott be az országgyűlésnek.

A 2018. évi CXXV. tv. kimondja: 171. § [A központi érdekegyeztetés]

(1) A kormányzati igazgatási szervek, valamint a kormánytisztviselők érdekeinek egyeztetése, a 
vitás kérdések tárgyalásos rendezése, valamint a megfelelő megállapodások kialakítása céljából a 
Kormány, az országos önkormányzati érdekképviseleti szervezetek, valamint a kormánytisztviselők 
és a köztisztviselők országos munkavállalói érdekképviseleti szervezeteinek tárgyalócsoportja 
részvételével Közszolgálati Érdekegyeztető Fórum (a továbbiakban: KÉF) működik.

(2) A KÉF hatáskörébe a közigazgatásban foglalkoztatott kormánytisztviselők és köztisztviselők 
élet- és munkakörülményeire, foglalkoztatási feltételeire vonatkozó tárgykörök tartoznak.

Fentiek alapján a szakszervezetek javaslatára a Közszolgálati Érdekegyeztető Fórumot össze kellett 
volna hívni.



Kérdezem Miniszter Urat, hogy tervezik-e a közel jövőben a Közszolgálati Érdekegyeztető Fórum 
összehívását, hogy a szakszervezetek is tudjanak élni törvény adta jogaikkal?

Várom megtisztelő érdemi válaszát!

Tisztelettel:

Dr. Gyüre Csaba
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